
مهدوی کیا به سوگ نشست
کاپیتان پیشین تیم فوتبال پرسپولیس و تیم ملی ایران 
در غم از دست دادن برادر خود به سوگ نشست. مهدی و 
هادی مهدوی کیا که هر دو سابقه بازی برای تیم فوتبال 
پرسپولیس را دارند در غم از دست دادن برادر خود مرحوم 

غلامرضا مهدوی کیا به سوگ نشستند. 

میلاد عبادی پور
 بازیکن هفته والیبال جهان

فدراس��یون جهانی والیبال، دریافت کننده لژیونر تیم 
مل��ی ایران را به عنوان بازیکن هفت��ه انتخاب کرد. روز 
دوشنبه فدراس��یون جهانی  والیبال )FIVB( با منتشر 
کردن گزارشی، میلاد عبادی پور ستاره و دریافت کننده 
تیم ملی والیبال ایران و تیم اسکرا بلچاتوف لهستان را به 
عنوان بازیکن هفته والیبال جهان معرفی کرد. عبادی پور 
از سال ۲۰۱۴ به تیم ملی والیبال ایران دعوت شد که از 
آن زمان تاکنون، یکی از ستاره ها و ارکان اصلی تیم ایران 
در همه رقابت ها به شمار می رود. ستاره ۲۶ ساله ارومیه ای 
تی��م ملی ایران از تیم کاله مازندران خود را به تیم ملی 
رساند و توانست با کسب عنوان نخست رقابت های قهرمانی 
آسیا ۲۰۱۳ به همراه تیم ملی ایران، خود را مطرح  کند. او 
پس از ۲ سال حضور در شهرداری ارومیه، به بانک سرمایه 
 پیوس��ت و در لیگ ایران نیز به عنوان قهرمانی رس��ید. 
عبادی پور س��پس س��ال ۲۰۱۷ به تیم اسکرا بلچاتوف 
لهستان در پلاس لیگا پیوست و عنوان قهرمانی را با این تیم 
به دست آورد. او که یکی از ستاره های تیم اسکرا به شمار 
می رود، در فصل ۲۰۲۰ هم با توجه به تعطیلی پلاس لیگا 
به خاطر شیوع گسترده ویروس کرونا، با عنوان سومی به 
کار خ��ود پایان داد. عبادی پور که در المپیک ۲۰۱۶ ریو 
یک��ی از خوب های تیم ملی ایران بود، در تورنمنت جام 
بین قاره های ۲۰۱۷ که با سومی ایران به پایان رسید، در 
تی��م رویایی آن رقابت ها قرار گرفت. او ژانویه ۲۰۱8 نیز 
توانست برای دومین بار با تیم ملی ایران جواز حضور در 
بازی های المپیک توکیو را در ش��هر جیانگمن در کشور 

چین کسب کند. 

هفته پایانی لیگ های اسکواش
 برگزار می شود

با تصمیم مسؤولان فدراسیون اسکواش و پس از صدور 
مجوز از سوی ستاد مقابله با کرونا، هفته پایانی لیگ های 
اس��کواش اواخر تیرماه برگزار خواهد شد. به نقل از سایت 
رسمی فدراس��یون اس��کواش، با توجه به شیوع ویروس 
»کووید-۱۹« و تعطیلی مسابقات مختلف ورزشی، فدراسیون 
اسکواش برای ادامه لیگ های خود تصمیم جدیدی گرفت. 
فدراس��یون اسکواش با بررسی همه جانبه سازمان لیگ و 
تایید رئیس فدراسیون با تجمیع دو هفته پایانی مسابقات 
خود تصمیم دارد پس از صدور مجوز از سوی ستاد مقابله 
با کرونا در ورزش این رقابت ها را اواخر تیرماه برگزار کند. 
همچنین باشگاه فرهنگی، هنری و ورزشی مهرسان میزبانی 
هفته پایانی لیگ های اسکواش کشور در بخش زنان را در 
تهران عهده دار شده است. رقابت های آقایان نیز با میزبانی 

یزد به طور همزمان برگزار خواهد شد. 

از سرگیری رقابت های فوتبال چک
 از ۵ خرداد

رقابت های لیگ فوتبال در جمهوری چک از ۵ خرداد از 
سرگرفته می شود. به نقل از تلگراف، مسابقات فوتبال قهرمانی 
چک باید انجام ش��ود. بر اساس اعلام وب سایت رسمی این 
مس��ابقات، زمان از س��رگیری لیگ برتر و لیگ دسته دوم 
جمهوری چک ۵ خرداد تعیین شده است. قرار است تیم ها 
بزودی تمرینات ش��ان را برای شروع رقابت های لیگ انجام 
دهند. سران لیگ فوتبال چک با همکاری وزارت بهداشت 
مجموعه ای از اقدامات را انجام می دهند که به بازیکنان فوتبال 
کمک کنند تا به تمرینات بروند و برای بازی ها آماده شوند. 
در عین حال، لیگ باید منتظر رضایت اکثر باشگاه ها در همه 
بخش ها باشد. دوژان سووبودا، رئیس فدراسیون فوتبال چک 
ابراز امیدواری کرد رضایت باشگاه ها به دست بیاید و قهرمانی 
در زمین تعیین ش��ود و نه در میزگرد. در مسابقات فوتبال 
قهرمانی جمهوری چک ۲۴ هفته بازی انجام شده. مقام اول 
با ۵8 امتیاز در اختیار اسلاویاپراگ قرار دارد و در مقام دوم 
ویکتوریا قرار گرفته است. یوفا پیش از این توصیه کرده بود 

اتحادیه های فوتبال مسابقات قهرمانی خود را انجام دهند. 

لیگ قهرمانان آسیا در هر صورت 
برگزار می شود

روزنامه استاد الدوحه قطر تاکید کرد کنفدراسیون فوتبال 
آس��یا اصرار دارد لیگ قهرمانان برگزار شود و به هیچ وجه 
قصد لغو آن را ندارد. لیگ قهرمانان آسیا بعد از برگزاری ۲ 
هفته به خاطر شیوع ویروس کرونا تعطیل شد. هنوز زمان 
ادامه لیگ قهرمانان آسیا به صورت دقیق مشخص نشده است 
هر چند پیش بینی ها حاکی از این است که ادامه رقابت ها در 
ماه آگوست خواهد بود. روزنامه استاد الدوحه قطر تاکید کرد 
AFC اصرار دارد حتما باید ادامه لیگ قهرمانان آسیا برگزار 
شود تا جایی که در این باره  نوشت: AFC لیگ قهرمانان 
آسیا را به هر صورتی که باشد برگزار خواهد کرد و به خاطر 
 جلوگیری از ضرر مالی به هیچ وجه قصد ندارد این رقابت ها

را لغو کند. طبق اعلام این روزنامه قطری به احتمال خیلی 
زیاد لیگ قهرمانان آسیا در یک کشور و به صورت تک بازی 
برگزار خواهد شد و حتی اگر ویروس کرونا همچنان بشدت 
وجود داشته باشد باز هم این رقابت ها برگزار خواهد شد و 
لغو نمی شود. کنفدراسیون فوتبال آسیا در حالی اصرار دارد 
لیگ قهرمانان آسیا ادامه پیدا کند که هنوز هیچ لیگ محلی 

از سرگرفته نشده است. 

اخبار

ورزشی

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران می گوید از زمان شیوع 
ویروس کرونا تا الان ۱۵۰۰ میلیارد تومان به خاطر تعطیلی اماکن 
ورزش��ی به ورزش اس��تان تهران خس��ارت وارد شده است. رضا 
گل محمدی در گفت وگویی اظهار کرد: بر اساس مصوبه دولت درباره 
واگذاری اماکن ورزش��ی، ورزشگاه مرغوبکار به باشگاه استقلال و 
شهید درفشی فر به باشگاه پرسپولیس واگذار شد و هم اکنون مراحل 
اداری شان در حال انجام است. او افزود: کمپ مرحوم حجازی نیز 
که قبلا در اختیار باشگاه استقلال قرار گرفته بود، چون زمینش 
متعلق به اداره کل ورزش و جوانان استان تهران است، با هماهنگی 
وزیر ورزش و جوانان و با توجه به اقداماتی که باشگاه استقلال در 
این زمینه انجام داده بود، به استقلال تحویل شد که سند این ملک 
نیز پس از انجام روال اداری و مالی در اختیار باشگاه استقلال قرار 
خواهد گرفت. وی درباره وضعیت ورزش استان تهران خاطرنشان 
کرد: از زمان شیوع ویروس کرونا تا امروز که همه اماکن ورزشی 
تعطیل ش��ده است ۱۵۰۰ میلیارد تومان به ورزش استان تهران 
خسارت وارد شده است. همچنین تعطیلی اماکن ورزشی به بیش 
از ۴8۰۰ باشگاه خصوصی و دولتی خسارت زده که سعی داریم 
با اختصاص یکس��ری وام های کم بهره به این باشگاه ها بر اساس 
آمار و گزارش هایی که از میزان خس��ارت آنها دریافت می کنیم، 

بخشی از این زیان ها را با وام های کم بهره جبران کنیم. مدیرکل 
ورزش و جوانان استان تهران افزود: اگر مردم درباره این بیماری 
همکاری لازم را نداشته باشند و پروتکل های ستاد مقابله با کرونا 
رعایت نشود، متاسفانه زیان انباشته اماکن ورزشی بیشتر خواهد 
شد. متاسفانه احساس می کنم تهران از حالت عادی شلوغ تر شده 
و این یعنی تداوم تعطیلی اماکن ورزشی. تعطیلی اماکن ورزشی 
تا امروز آس��یب های زیادی را به ورزش استان تهران وارد کرده و 
تداوم این تعطیلی ها می تواند میزان آسیب را افزایش دهد. به هر 
صورت این بستگی به همکاری مردم دارد که چقدر این موضوع را 
جدی بگیرند. او که با ایسنا صحبت می کرد، در انتهای مصاحبه اش 
گفت: برای امس��ال به منظور نگهداری اماکن ورزشی و واگذاری 
ای��ن اماکن به بخش خصوصی ۳۰ میلیارد تومان بودجه در نظر 
گرفته بودیم که متاس��فانه به خاطر شیوع ویروس کرونا تا امروز 
هیچ درآمدی حاصل نشده است. ضمن اینکه ۴8 میلیارد تومان 
برای تکمیل پروژه های عمرانی از محل اعتبارات سازمان برنامه و 
بودجه پیش بینی کرده بودیم که مصوب شود اما با شرایط فعلی 
معلوم نیست چه مقدار از این مبلغ در اختیار استان تهران قرار 
بگیرد و این بستگی به وضعیت دولت دارد. من امیدوارم زودتر این 
بحران تمام شود تا ورزش تهران بیش از این دچار خسارت نشود.

کش��تی گیران رده پایه در حالی از سال گذشته با توجه 
به تغییرات مدیریتی فدراسیون با لغو بسیاری از رویدادهای 
داخلی مواجه شده اند که سال جدید را هم با مشکلات کرونا 

شروع کرده اند. 
پشتوانه های کشتی ایران از سال گذشته تاکنون همچنان 
گرفتار تبعات تغییرات مدیریتی و بدشانسی هستند و فرصت 
حضور در چندین رویداد مهم داخلی و خارجی را از دس��ت 

دادند. 
یک��ی از اتفاقاتی که برای کش��تی گیران رده نوجوانان و 
جوانان بعد از تغییرات مدیریتی فدراسیون در سال گذشته 
رخ داد، تعطیلی اردوهای برنامه ریزی شده و متوالی آنها بود؛ 
اردوهایی که این کشتی گیران به نوعی به حضور مداوم در آنها 
عادت داشتند و گاه تمرینات مشترک بین رده های مختلف 
 نیز نوعی تنوع و ایجاد انگیزه برای آینده سازان کشتی تلقی

 می شد. 
به دنبال حذف این اردوها از برنامه کشتی گیران رده پایه، 
عدم اعزام به برخی رویدادهای خارجی تدارکاتی و رس��می 
هم از راه رسید و باعث شد این نسل از پشتوانه های کشتی 

رفته رفته به  فراموشی سپرده شوند. 

البته این پایان ماجرا نبود و عدم برگزاری چندین تورنمنت 
بین المللی داخلی هم مزید بر علت ش��د به طوری که سال 
گذشته مسابقات روز جهانی کودک در رده نونهالان، تورنمنت 
جام شاهد در رده نوجوانان و همچنین جام یادگار امام در رده 
جوانان هم از برنامه های فدراسیون کشتی خارج و برگزاری 

این مسابقات بعد از سال ها لغو شد. 
در این میان، کشتی گیران رده نوجوانان برای عرض اندام 
و ماندن در کورس رقابت با یکدیگر همچنان امید به حضور 
در رقابت های قهرمانی کشور داشتند، مسابقاتی که قرار بود 
اس��فندماه سال گذش��ته به میزبانی استان خراسان رضوی 
برگزار شود اما این مسابقات هم به دلیل شیوع ویروس کرونا 

و ممنوعیت های بهداشتی اخیر لغو شد. 
بدین ترتیب س��ال گذش��ته و تا حدی سال جاری برای 
کشتی گیران رده پایه چندان خوش یمن نبود و پشتوانه های 

کشتی همچنان گرفتار بلاتکلیفی و تبعات کرونا هستند. 
ای��ن در حالی اس��ت که تیم های کش��تی آزاد و فرنگی 
نوجوانان و جوانان ایران در س��ال های گذش��ته با کوله باری 
از مدال و افتخارات آس��یایی و جهانی همراه بودند و مسیر 

امیدوارکننده و درخشانی را طی می کردند.

مدیرکل ورزش و جوانان استان تهران اعلام کرد

ونا به ورزش پایتخت خسارت ۱۵۰۰ میلیاردی کر
کشتی »پایه« در بلاتکلیفی

ود ونا بر تعطیلی مسابقات افز کر

درخواست رسمی فدراسیون فوتبال ایران برای میزبانی جام ملت های 2027
فدراسیون فوتبال ایران با ارسال نامه ای به کنفدراسیون فوتبال آسیا خواستار میزبانی جام ملت های آسیا در سال ۲۰۲۷ شد. فدراسیون فوتبال 
ایران رسما خواستار میزبانی جام ملت های ۲۰۲۷ شد. مهدی محمد نبی، دبیر کل فدراسیون فوتبال با ارسال نامه رسمی به AFC درخواست 
ایران برای میزبانی این مس��ابقات در س��ال ۲۰۲۷ را اعلام کرد. قرار اس��ت AFC در این زمینه با فدراسیون فوتبال ایران مکاتباتی داشته باشد. 

ادامه از صفحه اول
رئیس  جمهور آمریکا معتقد است اگر 
تصویر مجازی و فانتزی مدنظر او در اذهان تثبیت شود، می تواند 
بخش زیادی از محبوبیت از دست رفته خود را تا انتخابات  نوامبر 

)آبان ماه( به سبد خود بازگرداند.
با این حال »تصویر حقیقی« و واقعیات موجود چیز دیگری 
می گوید! گزارش اخیر نیویورک تایمز تاکید می کند ترامپ از ماه 
ژانویه )دی ماه( در جریان خطر شیوع گسترده کرونا در آمریکا 
بوده و حتی در جریان کمبود امکانات بیمارس��تانی در برخی 
ایالات قرار داشته است اما بر اساس محاسبات کودکانه خود و 
توصیه برخی مشاورانش، تصور شیوع گسترده کرونا در آمریکا را 
نکرده و با آن به مثابه یک »بیماری محدود« و »غیر اپیدمیک« 
برخورد کرده است. حتی »دنیس کافمن« رئیس سابق بخش 
بیماری های عفونی آژانس اطلاعات دفاعی آمریکا معتقد است 
هشدارهای لازم از سوی پنتاگون و نهادهای اطلاعاتی و امنیتی 

آمریکا از ۵ سال قبل تاکنون )درباره احتمال شیوع نوعی خاص 
از ویروس های عفونی و همه گیر( به کاخ س��فید مخابره ش��ده 
اس��ت. این گزارش ها به صورت خاص از سال ۲۰۱۷ در اختیار 
تمام رده های رسمی پنتاگون قرار گرفته و متعاقبا رئیس جمهور 

آمریکا نیز در جریان آن قرار داشته است. 
امروز ترامپ برای نجات از شکست در انتخابات به هر ریسمانی 
چنگ می زند؛ از خط و نش��ان کش��یدن برای سازمان جهانی 
بهداشت تا شیوع »چین هراسی« در آمریکا! اما بازی به این نقطه 
ختم نمی شود! بخشی از نگرانی های فعلی آمریکا و تاخت و تاز 
غیرعقلانی وی در برابر پکن، معطوف به دوران پساکرونا است. 
ترامپ از اینکه افکار عمومی جهان، چین را نماد و مصداق »مدیر 
برتر در مقابله با کرونا« در برابر »آمریکای ناتوان در کنترل کرونا« 

تلقی کنند، بشدت هراسان است. تثبیت این ذهنیت، نه تنها منجر 
به احیای جایگاه و موقعیت از دست رفته آمریکا نمی شود، بلکه 
دیگر جایی برای عرض اندام سیاستمدارانی مانند ترامپ و پمپئو 
باقی نمی گذارد. شعارهای پوپولیستی از جمله »احیای آمریکای 
قدرتمند« در چنین شرایطی تبدیل به یک »طنز سیاسی« در 
بین شهروندان آمریکایی می شود؛ همان موضوعی که ترامپ حتی 
در صورت پیروزی دوباره در انتخابات، بشدت از آن هراسان است. 
تنها دغدغه مقامات آمریکایی در برهه کنونی، اثبات محکومیت 
چین در ماجرای شیوع کروناست! حتی ترامپ در این آوردگاه، 
تمام هم حزبی های خود را نیز به خط کرده است زیرا تحسین 
»چین قدرتمند در مواجهه با کرونا« مترادف با »سرزنش آمریکای 
پرادعا« خواهد بود. شبکه بی بی سی در یکی از گزارش های خود 

درباره انگیزه های ترامپ از مواجهه آشکار با پکن بر سر ویروس 
کرونا اعلام کرد: »حملات شدیدی که نسبت به چین آغاز شده 
تنها از سوی ترامپ نیست. سناتور های آمریکایی از جمله »تد 
کروز«، »تام کاتن« و »جاش هاولی«- که این آخری، حتی لایحه 
گرفتن غرامت از چین را آماده کرده است)!(- و تعداد دیگری از 
سیاستمداران آمریکا نیز در همین مسیر حرکت می کنند. اواخر 
ماه مارس مایک پمپئو، وزیر خارجه آمریکا در جلسه ۷ کشور 
صنعتی ]G7[ که به صورت ویدئو کنفرانس برگزار ش��د اصرار 

می کرد نام بیماری کرونا به »ویروس ووهان« تغییر کند«.
چنانکه از تحرکات ضدچینی ترامپ و اتهام زنی های مکرر وی 
به پکن برمی آید، نگرانی های وی معطوف به دو مقوله مقطعی 
) انتخابات ریاست جمهوری آمریکا( و بلندمدت )پساکرونا( است؛ 
دغدغه هایی که شکل گیری و استمرار آن نه تنها ذهن ترامپ، بلکه 
ذهن سایر سیاستمداران متوهم آمریکایی که هنوز در رؤیای خام 

»جهان تک قطبی« سیر می کنند را بشدت آزار می دهد.

پشت پرده چین هراسی ترامپ نگاه

زهره فلاح زاده: احمد سعادتمند، مدیر بدشانس استقلال هنوز 
یک ماه نیس��ت که حکم مدیرعاملی این باشگاه را از وزارت 
ورزش گرفته است اما بسیاری از داخل باشگاه به دنبال فراری 
دادن او هستند. شب قبل از انتخاب این مدیر، اخباری مبنی بر 
انتصاب او شنیده شد و خودی و غیرخودی متوجه حضورش در 
رأس هرم باشگاه استقلال شدند. اما همان شب، فرهاد مجیدی، 
سرمربی استقلال در استوری اینستاگرام خود مخالفتش را با 
این انتخاب نشان داد و با منشن کردن سیدعبدالرضا موسوی، 
عضو سابق هیات مدیره استقلال خواستار حضور این شخص به 
جای سعادتمند در باشگاه شد. مجیدی در این استوری نوشته 

بود که استقلال نیاز به مدیر پولساز دارد.
البته سرمربی استقلال به این دلیل از موسوی حمایت کرد 
که پاداش های برد تیمش را خیلی سریع از او می گرفت و به 
هر حال دوست ندارد با بی پولی استقلال، بدون درآمد بماند، 
اگرنه شخصی مثل موسوی شاید پولدار باشد اما برای باشگاه 
استقلال پولساز نخواهد بود. عضو سابق هیات مدیره استقلال 
در همان ۲ ماهی که در این باشگاه حضور داشت و استقلال 
نیاز مبرم به زمین تمرین داشت، نتوانست این معضل را حل 

کند و هر بار هم از پس گرفتن پولش صحبت می کرد. 
البته مجیدی زمانی این صحبت ها و حمایت ها از موسوی را 
در صفحه شخصی اش مطرح کرد که باشگاه استقلال به دلیل 
تعطیلی لیگ کمی به آرامش نسبی رسیده بود ولی بعد از آن 

مثل دریای آرامی که یک مرتبه توفانی می شود، مواج شد.
ش��اید اگر سرمربی آبی ها آن ش��ب چنین استوری ای را 
نمی گذاشت، هیچ هواداری هم متوجه اختلاف بین سرمربی 
و مدیر نمی شد، البته خود مجیدی هم می دانست چه بخواهد 
و چه نخواهد حکم مدیرعاملی احمد س��عادتمند صادر شده 
و اعتراضش ش��اید به گوش هوادار برس��د اما به گوش وزیر 

ورزش نه.
از همان شب باید پیش بینی می کردیم که این اختلافات 
بیشتر از قبل هم خواهد شد و پای دیگران هم به این مساله 
باز می شود. پس از مجیدی، فرشید اسماعیلی، هافبک آبی ها 

به بهانه دعوت سعادتمند از پیشکسوتان به باشگاه، به او تاخت 
تا مدیر استقلال متوجه یک سری خط دهی ها شود.

اما این پایان کار نبود و یکشنبه ش��ب، بازیکنان استقلال 
استوری مشترکی علیه سعادتمند گذاشتند؛ استوری ای که 
دقیقاً به همان حرف هایی اشاره داشت که پیش تر سرمربی و 

هافبک استقلال گفته بودند.
به هر حال آنچه مشخص است، پیش از آمدن سعادتمند، 
سرمربی استقلال مخالف حضور او بود و پس از آن هم با اتحاد 
بازیکنان شمشیر را از رو برای این مدیر بستند تا نشان دهند 
برای آنها موفقیت باشگاه در اولویت نیست و هدف اول گرفتن 

پول و روی کار آمدن دوستان شان است.
البت��ه بازیکن حق دارد ب��ه دلیل نگرفتن حق و حقوقش 
اعت��راض کند اما حق این را ن��دارد که با باندبازی ها و ایجاد 

تفرقه، مدیر یا مسؤولی بالاتر از خودش را فراری دهد.
باشگاه استقلال بارها و بارها از همین ناحیه ضربه خورده 
اس��ت؛ از جایی که اختلافات درونی به بیرون از باش��گاه درز 

می کند و اوضاع تیم بحرانی تر از همیش��ه می شود. یک روز 
۲ دروازه ب��ان تیم به ج��ان هم می افتادن��د، روز دیگر اخبار 
درگیری های رختکن و... به رس��انه ها داده می ش��د، یک روز 
یکی از اعضای هیات مدیره از عضو دیگر شاکی می شد و علیه 
او مصاحبه می کرد و روز دیگر مربی علیه مدیر شانتاژ می کرد.
اما سؤال اینجاست که اگر فرهاد مجیدی مخالف سعادتمند 
است، چرا به جای اعتراض و فرمان دادن  به  بازیکنان جهت 
تخریب مدیر، اس��تعفا نمی کند؟  اگر او نمی تواند با مدیرش 
بسازد چرا به جای رفتن از باشگاه به دنبال کنار زدن او است؟

فرهاد مجیدی و بازیکنان استقلال خوب می دانند الان زمان 
رفتن مدیر نیست، چرا که استقلال به قدری در بدهکاری غرق 
شده که با رفتن سعادتمند، بیشتر از قبل باید برای پرداخت  

حقوق شان صبوری کنند.
این را هم باید گفت، بازیکنی که ۴۰ درصد همراه با چند 
هزار دلار پاداش گرفته است حداقل نسبت به فصول گذشته 
آنچنان هم شرایط بدی ندارد؛ بازیکنی که ۲ ماه است بازی 

نمی کند اما به دنبال گرفتن مطالباتش است.
بازیکنان استقلال خوب می دانند با استوری گذاشتن علیه 
مدیر تیم ش��ان، پولی به حساب ش��ان واریز نمی شود و فقط 
دریافت حق و حقوق ش��ان به تعویق می افتد در شرایطی که 
اس��تقلال به دنبال گرفتن اسپانسر جدید است و حتی روی 
کمک عاش��قان و دلسوزان متمول این تیم حساب باز کرده، 
انصاف نیست بازیکنان تنها به فکر خودشان باشند و چشم شان 

را روی وضعیت بحرانی حال حاضر باشگاه ببندند.
شاید نیاز است استقلالی ها بار دیگر سر کلاس درس بروند 
و کلم��ه اتحاد را از نو معنی کنند تا به جای اتحاد در جهت 
تخریب فردی از درون خانواده ش��ان، در جهت حل مشکلات 

باشگاه شان با یکدیگر متحد شوند.
آیا استقلال هیأت مدیره دارد؟ ■

با اتفاقاتی که در چند وقت اخیر برای استقلال پیش آمده، 
به نظر می رسد هیأت مدیره استقلال تا اینجای کار فعالیتی 
نداشته است. در چند روز گذشته اتفاقات مهم و قابل توجهی 
برای اس��تقلال رخ داده و در ساختار باشگاه استقلال عزل و 
نصب های مهمی روی داده است. این در حالی است که اعضای 
هیأت مدیره اس��تقلال تا اینجای کار، هیچ فعالیتی نکرده و 
در تصمیم های باشگاه دخالت قابل توجهی نداشته اند. طبق 
گفته  س��عادتمند، کامران منزوی، حجت نظری و اسماعیل 
خلیل زاده، هیات مدیره استقلال را تشکیل می دهند. کامران 
منزوی در مصاحبه ای به طور علنی اعلام کرد در تصمیم های 
باش��گاه هیچ دخالتی نداشته است. از حجت نظری که عضو 
ش��ورای شهر تهران است نیز فعلا هیچ فعالیت قابل توجه و 
مهمی دیده نش��ده و اسماعیل خلیل زاده نیز موضع مبهمی 
درباره حضور در هیأت مدیره استقلال دارد و همچنان خودش 
را به نوعی عضو هیأت مدیره این باش��گاه معرفی نمی کند. با 
توجه به اینکه تصمیم های مهمی در باشگاه گرفته شده است، 
حضور هیأت مدیره، نقشی بسیار مهم و کلیدی را ایفا می کند؛ 
موضوعی که در استقلال مغفول مانده و باید دید چنین روندی 

تا کی ادامه  خواهد داشت.

گزارش »وطن امروز« از مخالفت بازیکنان استقلال با مدیریت کنونی باشگاه

استوری های
تفرقه انگیز

چهار شنبه 10 اردیبهشت 1399
وطن امروز     شماره 2914

    میلیچ: با استقلال قرارداد دارم و به ایران بازمی گردم     
 مدافع کروات تیم فوتبال استقلال تمام شایعات درباره جدایی اش از این 

باشگاه را تکذیب کرد.
هروویه میلیچ در گفت وگو با خبرنگار ورزشی »وطن امروز«، ضمن رد شایعه 
جدایی خود از این باشگاه اظهار داشت: این موضوع صحت ندارد و اتفاقا من 
آماده بازگشت به ایران و حضور در تمرینات استقلال هستم، البته در این میان 
مشکلاتی هم وجود دارد. مثلا اینکه باشگاه باید حقوق من را پرداخت کند ولی 

قرار بر جدایی من نیست.
از این بازیکن پرسیدیم در ایران شایعه شده که دیگر برنمی گردی و قراردادت 

را فسخ کرده ای، آیا این موضوع صحت دارد یا نه، که این طور پاسخ داد: چنین مسائلی در میان نیست. شاید این شایعات را کسانی 
منتشر می کنند که می خواهند این اتفاق رخ بدهد و من دیگر برنگردم. حقیقت این است که با استقلال قرارداد دارم و نسبت به 
این قرارداد متعهد هستم. میلیچ درباره پیش بینی خود از تکلیف لیگ برتر، اضافه کرد: فکر می کنم بهترین اتفاق برای فوتبال 
این باشد که تا ماه آگوست )اواسط مرداد( بازی ها را به تعویق بیندازند. البته هنوز راه حلی برای مقابله با کرونا پیدا نشده و در این 

شرایط، مهم سلامتی بازیکنان و خانواده آنهاست.


